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Protokół Nr: XIX/2020 

 

Nazwa sesji: XIX sesja Rady Gminy Frysztak 

Data sesji: 29/05/2020 

Numer sesji: XIX/2020 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna UG Frysztak 

Godzina rozpoczęcia: 09:11 

Godzina zakończenia: 11:55 
 

 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.  

z 2020 r. poz. 713) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z 02 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 

374,  poz. 567 i poz. 568), XIX sesja Rady Gminy Frysztak zwołana na dzień 29 maja 2020 r. 

o godzinie 9:00 odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

(zdalny tryb obradowania). Dyskusja i głosowanie odbyło się poprzez system informatyczny. 

Przewodniczący Rady prowadził sesję z sali konferencyjnej Urzędu Gminy Frysztak, ul. Ks. 

W. Blajera 20, 38-130 Frysztak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XIX sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał zaproszonych gości: Pana Miłosza Banasiewicza – wykonawcę opracowań 

planistycznych, Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, przedstawicieli Urzędu Gminy 

Frysztak, Sołtysów oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest  15 radnych, 

więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 7 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję  i projekty uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni wraz z materiałami dostali również protokół  

z sesji z dnia 30.04.2020 r., celem zapoznania się oraz poinformował o nagrywaniu                                        

i transmitowaniu sesji. 

 

Pan Przewodniczący z powodu problemów technicznych ogłosił przerwę.   

 

Lista radnych obecnych: 

1. Jolanta Szymkowicz 

2. Edward Giera 

3. Jerzy Gałuszka 

4. Kazimierz Kłosowicz 
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5. Ryszard Chmura 

6. Janusz Machowski 

7. Jacek Król 

8. Tadeusz Pawlik 

9. Kazimierz Drygaś 

10. Paweł Matusz 

11. Stanisław Kwiatek 

12. Lesław Kraus 

13. Władysław Wilisowski 

14. Ryszard Czernicki 

15. Mariola Mendocha 

 

Lista Sołtysów obecnych: 

1. Pani Halina Jantoń  

2. Pani Katarzyna Makuch  

3. Pan Stanisław Sułkowski 

4. Pan Jan Garncarski 

5. Pan Tadeusz Bobek  

6. Pan Andrzej Żurowski 

 

 

Ad.2 

Podjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – w zatwierdzonym planie pracy Rady w maju jest punkt „Analiza 

stanu gospodarki odpadami komunalnymi”, a w porządku obrad dzisiejszej sesji go nie ma. 

Kiedy ten punkt będzie realizowany? 

- Pan Przewodniczący wyjaśnił, że szczegółowe wyjaśnienia zostały wysłane 20 maja. Podał 

podstawy prawne, które umożliwiają wykonanie tego punktu w innym terminie oraz przekazał, 

że sprawozdania będą analizowane do 30.11.2020 r. 

 

Porządek obrad: 

Otwarcie sesji. 

1. Stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał  

z poprzedniej sesji. 

4. Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 2019 rok”. 

5. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

na 2020 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 – 2035. 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego.  
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8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Frysztak oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV oraz 

stacji elektroenergetycznej 110/15 kV Frysztak. 

10. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 30.04.2020 r. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Ad. 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał 

z poprzedniej sesji. 

 

W pierwszej kolejności głos zabrał Pan Miłosz Banasiewicz – wykonawca opracowań 

planistycznych. Został szczegółowo omówiony projekty uchwały znajdujący się w porządku 

obrad w punkcie 8., uchwała w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Frysztak oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Pan Przewodniczący zapytał jaki jest koszt uaktualnienia studium oraz o przybliżony koszt 

opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla naszej gminy. 

- Pan M. Banasiewicz – na opracowanie studium dla Gminy Frysztak należałoby zabezpieczyć 

kwotę 80 000 zł – 150 000 zł. Trzeba mieć na uwadze, ze zmiana studium całego dokumentu, 

od przystąpienia do uchwały poprzez zawiadomienia, wyłożenia do publicznego wglądu, 

zaopiniowanie, uzgodnienie jest to okres od 12 do 15 miesięcy. Natomiast jeśli chodzi o kwestię 

planów miejscowych, z racji szczegółowości i elementów jakie się w planie zamieszcza, rzadko 

sporządza sie dokument od razu dla całej gminy. Jest to zadanie zbyt czasochłonne i wiele 

rzeczy może się w tym czasie zmienić. Zdecydowanie lepiej byłoby zacząć obrębami 

ewidencyjnymi. Jest to też koszt około 70 000 zł – 80 000 zł. Jeśli jest to obręb bardziej 

zabudowany wymagający większej ilości danych, cena może się podnieść. Nie zalecałbym 

przystąpienia do opracowania planu miejscowego dla całej gminy za jednym zamachem. Jest 

to bardzo kłopotliwe ze względu na szczegółowość dokumentu. 

- Pan Przewodniczący – takie plany ułatwiają inwestycje gminie i poszczególnych 

mieszkańców.  

  

Pan M. Banasiewicz omówił uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV oraz stacji 

elektroenergetycznej 110/15 kV Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Sułkowski, sołtys m. Lubla – jak długo jest ważne studium i plan miejscowy? Czy 

budowa stacji 110 kV dotyczy budowy w Lubli? 

- Pan M. Banasiewicz – tak, te dokumenty tego dotyczą. Zgodnie z przepisami nie ma końca 

terminu ważności dokumentu planistycznego. Jeśli w przyszłości ustawa zostanie zmieniona,  

a takie sytuacje były kilkanaście lat temu, które uchylały plan uchwalony w latach 80-tych, czy 

90-tych, to może się pojawić taka sytuacja. W tym momencie nie ma takiego terminu.  
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Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia Wójta 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Wójt poinformował, że zakończono prace na ul. Sportowej. W najbliższych dniach będą 

się odbywały prace odbiorowe komisji. Zadanie było finansowane z Funduszu Odnowy Dróg 

Samorządowych. Łącznie na modernizację tego odcinka zgodnie z umową wydatkowaliśmy 

kwotę 1 087 595,65 zł. Dofinansowanie z budżetu państwa wyniosło 70 %, czyli 761 316,00 zł. 

Ponadto mamy uchwałę Zarządu Województwa Podkarpackiego w Rzeszowie dot. decyzji  

o przyznaniu dofinansowania dla Gminy Frysztak w ramach programu PROW – budowa 

kanalizacji. Maksymalne dofinansowanie w wysokości 2 mln zł, a wyniesie 1 994 996 zł. Jest 

to kwota kosztorysowa. Po przetargu kwoty będą uaktualnione. Dofinansowanie wynosi 63,63 

%. Swoich środków możemy dołożyć nie więcej niż 50%. Planujemy łącznie za kosztorysową 

kwotę 4 mln wykonać zadania – dokończenie kanalizacji, czy kolejne etapy w Pułankach, 

Cieszynie, Stępinie, Gliniku Dolnym.  

 

Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały nr 150/3338/2020 Zarządu Województwa 

Podkarpackiego w Rzeszowie dot. listy rankingowej sporządzonej na podstawie oceny 

wniosków złożonych w ramach Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2020. Gmina 

Frysztak na 99 samorządów zajęła pierwsze miejsce w liście rankingowej. Gmina Frysztak 

pisze bardzo dobre wnioski i umiejętnie stara się o środki zewnętrzne. Pan Przewodniczący 

złożył podziękowania dla Pana Wójta oraz dla pracowników.   

 

Ad. 4 

Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 2019 rok”. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że raport został umieszczony w BIP. Dodatkowo 

Radni otrzymali dokument na swoje adresy mailowe. Zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym „Raport o stanie Gminy za 2019 r.” będzie rozpatrywany na sesji w czerwcu, a nad 

przedstawionym raportem zostanie przeprowadzona debata.   

 

Pan Wójt zgodnie z obowiązującymi przepisami przedstawił „Raport o stanie Gminy Frysztak 

za 2019 rok”.  

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2020 rok. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan P. Matusz, Radny – pierwotnie zakładaliśmy, że będziemy wypuszczać obligacje ze 

względu, że są bardziej korzystne. Co się zmieniło, że wracamy do kredytowania? 

- Pan Skarbnik – w związku z tym, że większość gmin przeszła na emisje obligacji 

komunalnych, my w tej chwili cały dług mamy w jednym banku w PKO S.A. w Warszawie, 

ponad 18 mln zł rozłożony na 14 lat. Chcieliśmy zrestrukturyzować ten dług. Gdyby BS  

w Strzyżowie przystąpił do przetargu i udzielił kredytu to mamy zabezpieczenie naszych 

środków budżetowych. Procedura emisji obligacji komunalnych znacznie się skomplikowała  

i wiąże się to z dodatkowymi kosztami dla gminy. Dodatkowo po aferze getback został 
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wzmocniony nadzór ze strony państwa nad rynkiem obligacji komunalnych. Został 

wprowadzony Krajowy Depozyt Papierów Wartościowych, gdzie wszystkie obligacje muszą 

zostać wpisane. W tamtym roku z tego tytułu musieliśmy wpłacić 9 000 zł. W obecnym czasie 

zostały obniżone stopy procentowe, co wpłynęło na obniżenie się wiborów. Wibor 1M przed 

pandemią wynosił 1,65%, obecnie 0,64%. Chciałem, abyśmy w tym roku zrobili to 

samodzielnie i mieli oszczędności na usługach w zakresie doradztwa formalno-prawnego, które 

są drogie dla naszej gminy. Emisji obligacji komunalnych raczej sami byśmy nie 

przeprowadzili. Ogłosić przetarg na kredyt jesteśmy w stanie. Gdyby się okazało, że koszt 

kredytu jest znacznie większy, można wrócić do tematu obligacji. Szacunkowa wartość 

zamówienia dla tego kredytu jest poniżej progu unijnego – 214 000 euro, przetarg byłby 

krajowy przy założeniu, że marża byłaby 2 % i wibor 0,64 %. Koszt wyniósłby około 170 000 

euro. Przy rozłożeniu spłaty na 15 lat. 

- Pan P. Matusz, Radny – teraz będziemy próbować sami zorganizować obsługę zadłużenia, 

które musimy wygenerować do budżetu. Przez to, że będzie to w formie kredytowania z racji 

obniżki wibor, zakładamy, że będzie to tańsze niż obligacje?   

- Pan Skarbnik – nie tańsze, ale być może na porównywalnym poziomie. Kredyt w wysokości 

2 300 000 zł wynika z uchwały budżetowej uchwalonej w styczniu. Nie zwiększamy poziomu 

zadłużenia. Tym kredytem chcemy sfinansować zadania wpisane do uchwały budżetowej. 

- Pan S. Sułkowski, sołtys m. Lubla – będę namawiał zarząd BS w Strzyżowie do przystąpienia 

do przetargu. 

 

- Pani K. Makuch, sołtys m. Huta Gogołowska – dofinansowanie sprzętu do zdalnej nauki. Czy 

o dofinasowanie na zakup mogą się starać rodzice indywidualnie? 

- Pan Wójt – komputery i laptopy są w dyspozycji dyrektorów szkół. Jest to sprzęt, który można 

wypożyczyć od szkoły na czas zdalnej nauki. Dyrektorzy przekazali mi informację, że 

wszystkie zapotrzebowania są spełnione. Jeśli zachodzi jeszcze taka potrzeba bardzo proszę  

o kontakt z właściwym dyrektorem szkoły.  

 

- Pan S. Kwiatek, Radny – na Komisji Rewizyjnej dyskutowaliśmy na temat zaciągania 

pożyczek, kredytów na różne inwestycje. Koszt zaciągnięcia kredytu w banku zrównał się  

z kosztem, który pozyskiwaliśmy z obligacji. Czas pozyskania tych środków z banku jest 

krótszy i być może jest to zasadniczy czynnik, który wpłynął na to, że przejdziemy na 

kredytowanie bankowe. 

- Pan Skarbnik – dokładnie.   

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 
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Lesław Kraus Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XIX/170/2020  

z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian  w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020 – 2035. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 
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Tadeusz Pawlik Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XIX/171/2020  

z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie dokonania zmian  w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Frysztak na lata 2020 – 2035. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt w/w uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

W związku z problemami technicznymi Pan Przewodniczący ogłosił przerwę.  

 

Pan Przewodniczący poprosił Pana Skarbnika o ponowne omówienie projektu uchwały  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 2 13.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Paweł Matusz Wstrzymuje się 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 
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Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Pan R. Czernicki, Radny potwierdził swój oddany głos „jestem za”.  

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XIX/172/2020  

z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Frysztak oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt w/w uchwały był omawiany na stałych 

komisjach rady i szczegółowo omówiony na początku sesji. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Paweł Matusz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XIX/173/2020  

z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Frysztak oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV 

oraz stacji elektroenergetycznej 110/15 kV Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt w/w uchwały był omawiany na stałych 

komisjach rady i szczegółowo omówiony na początku sesji. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XIX/174/2020  

z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV oraz stacji 

elektroenergetycznej 110/15 kV Frysztak. 
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Ad.10 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 30.04.2020 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję dotyczącą protokołu – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad w/w protokołem. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak jednogłośnie przyjęła protokół  

z obrad sesji Rady Gminy Frysztak z dnia 30.04.2020 roku. 

 

Ad. 11 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Pan P. Matusz, Radny – czy mamy wiedze kiedy będą ogłoszone przetargi na asfaltowania  

i czy wiemy jaki będzie podział środków i czy będzie dołożenie ze strony budżetu gminy? 

- Pan S. Kwiatek, Radny – w trakcie sesji przedstawiono ranking Urzędu Wojewódzkiego. 

Jakiego okresu dotyczy?  

Pan Radny zabrał głos w sprawie wyjaśnień dot. „Analizy stanu gospodarki odpadami 

komunalnymi Gminy Frysztak za 2019 rok”. Poinformował, że wyjaśnienia otrzymał w dniu 

sesji.   

Będą wykonywane asfaltowania dróg. Zebranie sołeckie przyznało fundusz sołecki na drogę 

Bloki-C. Przez tą drogę jest projektowana kanalizacja. Prośba, jeśli są uzbrojenia, zrobić to 

przed asfaltowaniem.  
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- Pan P. Matusz, Radny – prośba o dostarczanie materiałów w formie PDF, nie w postaci 

linków. 

- Pan K. Kłosowicz, Radny – w tej chwili odbywają się prace przy rowie, osuwisku w ciągu 

drogi W.-Las. Prośba o wyczyszczenie rowu od samej góry. Zakręt przed domem Pana 

Lipskiego. jest nie widoczny, zakrzaczony.  

Osuwisko – założenie rury byłoby najbardziej korzystne.  

- Pani J. Szymkowicz, Radna – czy przy osuwisku na drodze na Kamieniec są planowane jakieś 

roboty? Czy będą środki, aby poprawić to osuwisko? 

- Pan Przewodniczący poinformował, że doszło do nieporozumienia odnośnie wysłania 

Radnym wyjaśnień, dlaczego analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi nie pojawiła 

się w porządku XIX sesji Rady Gminy Frysztak. Pan Przewodniczący dodał, że w punkcie 1. 

zostały podane podstawy prawne, które uniemożliwiły dodanie i realizację tego punktu  

w porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Zaproszenia na sesję Radni otrzymali 7 dni wcześniej. Jeśli były jakieś uwagi, należy to 

zgłaszać na bieżąco.  

Uchwała Zarządu Województwa Podkarpackiego dotyczy rankingu tegorocznego. Jest to 

program pięcioletni, a to jest czwarty rok Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi. Uchwała 

jest z 5 maja 2020 r. Na liście jest 71 samorządów, my jesteśmy na pierwszym miejscu.  

 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na pytania: 

1. Podział środków na drogi – zachowujemy ostrożność i na razie wstrzymujemy inwestycję, 

które są planowane z budżetu gminy. Nie przygotowywaliśmy podziału na drogi z uwagi 

na to, że mamy złożone wnioski do Funduszu Odnowy Dróg Powodziowych. Jesteśmy  

w kontakcie z pracownikami w Urzędzie Wojewódzkim. Nie wiemy kiedy będą środki  

i czy w ogóle będą. Ma to duży wpływ na podział. Mamy kilka zadań zgłoszonych do 

rezerwy. Pan premier obiecywał, że będzie uruchomiona kolejna transza odnowy dróg 

samorządowych. Jeszcze nie mamy wiedzy na ten temat, zasad. W miesiącu czerwcu 

będziemy dyskutować na temat podziału. 

2. Fundusz Sołecki w Gliniku Dolnym – zebranie wiejskie przeznaczyło środki na 

asfaltowanie odcinka drogi, gdzie jest projektowana kanalizacja. W zależności od tego jak 

będzie wyglądała wycena tego odcinka kanalizacji, czy będziemy w stanie sami zrobić ten 

odcinek przed położeniem asfaltu, jeżeli będą środki, takie coś zrobimy. Jeżeli nie, 

będziemy występować do sołectwa o zmianę zadania.  

3. Droga Wanat-Las – roboty zaczęliśmy z bieżącego utrzymania. Na tym odcinku postaramy 

się założyć korytka betonowe. W miarę możliwości te odcinki nie widoczne spróbujemy 

udrożnić i oczyścić. W rowie znajduje się odcinek rury, odprowadzenia. Musimy to 

rozebrać, żeby oczyścić rów.  

4. Osuwisko – w ramach bieżącego utrzymania postaramy się to zabezpieczyć. 

 

- Pan Przewodniczący przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego. 

Pan Przewodniczący zaapelował do mieszkańców odnośnie zbiórki odzieży z prośbą, aby nie 

zostawiać ubrań, gdy pojemnik jest zapełniony. Poinformował również, że Pan Wójt zwrócił 

się pismem do firmy, aby pojemniki były na bieżąco opróżniane.  
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- Pani M. Mendocha, Radna – mieszkanka Twierdzy oddała grunt pod przyłącz gazu do 

piekarni. Przyłącz jest kopany obok ogrodzenia. Po zadaniu pytania dlaczego, uzyskaliśmy 

odpowiedź, że asfaltownia również musi mieć podłącz. Czy wiadomo coś w tym temacie? 

- Pan Wójt – w dalszym ciągu czekamy na stanowisko RDOŚ, który ponownie wezwał do 

uzupełnienia raportu. Nic mi nie wiadomo o gazociągu.  

 

- Pan S. Kwiatek – firma, która wygrała przetarg realizuje przyłącz gazowy do wytwórni 

aluminium, która znajduje się już na terenie. Przyłącz na pewno nie jest do asfaltowni, tylko do 

wewnątrz zakładu, odlewni aluminium. 

 

- Pan Wójt poinformował, że od poniedziałku 1 czerwca, Urząd Gminy zostanie otwarty. Kasa 

będzie na parterze obok sali konferencyjnej. Prośba do petentów o zachowanie ostrożności  

i wytycznych. 

 

Pan Wójt z okazji święta samorządu terytorialnego złożył życzenia, podziękowania i wyrazy 

uznania. Do życzeń dołączył Pan Przewodniczący Rady Gminy.  

 

- Pan S. Kwiatek, Radny zwrócił się z prośbą o lokalizację kasy na stałe na parterze.  

- Pan Wójt – jest kłopot na dole z lokalem. Pracujemy nad tym, aby przy pomocy środków  

z PEFRON wyposażyć Urząd Gminy w windę.  

 

 

Ad.12 

Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XIX sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 

2. Kopia nagrania audiowizualnego XIX Sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

  

 

 

Sporządziła:                                                                                    Przewodniczący Rady 

Ewelina Zajchowska 
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